



**ONLY WITH LOVE**  
can **PRAYER** and **SACRIFICE**  
help **CONVERT SINNERS**  
and **SAVE SOULS.**

**GLOBAL CRUSADE  
OF PRAYER SESSION**

SATURDAY 10 JULY 2021 9:00 PM SINGAPORE TIME VIA ZOOM  
<http://bit.ly/JTMGlobalJuly10>

JESUS TO MANKIND GLOBAL

[Hier anmelden](#)

[Webinar-Registrierung - Zoom](#)

[https://zoom.us/webinar/register/WN\\_zcf5AQz6TbCsZEXRd\\_hslWA](https://zoom.us/webinar/register/WN_zcf5AQz6TbCsZEXRd_hslWA)

Liebe Jesus zu Mankind Crusade Gebetskrieger,  
Ave Maria!

Sie sind eingeladen, an der Jesus to Mankind Global Crusade of Prayer Session am Samstag, den 10. Juli 2021 um 21:00 Uhr Singapur-Zeit (GMT+8) teilzunehmen.

Wenn Sie noch nicht registriert sind, registrieren Sie sich bitte über diesen Link: <https://bit.ly/JTMGlobalJuly10>

Unser Thema für die kommende Global Crusade Prayer Session ist: Nur mit Liebe können Gebet und Opfer helfen, Sünder zu bekehren und Seelen zu retten

Die nächsten 2 globalen Sitzungen werden der Vorbereitung auf den kommenden August, dem Monat der Seelenrettung, gewidmet sein.

Als Jesus to Mankind Crusade Gebetskrieger ist das Schlüsselement in der Mission der Erlösung, Gebete und Opfer für verlorene und hilflose Seelen anzubieten.

Während dieser Globalen Gebetskreuzzug-Sitzung werden wir die erleuchtenden Worte des Herrn hören, die erklären, wie wichtig die Liebe in der Jesus für die Menschheit Mission der Erlösung ist.

Dieses Globale Gebetstreffen wird in Englisch sein. Jedoch werden Live-Übersetzer die Gebete in den folgenden Sprachen leiten: Deutsch, Französisch, Chinesisch, Portugiesisch, Ukrainisch (Russisch), Koreanisch, Spanisch, Kroatisch, Vietnamesisch, Ungarisch, Italienisch und Niederländisch.

Wir werden den Heiligen Rosenkranz, die Kreuzzugsgebete und das Kapellchen der Göttlichen Barmherzigkeit für die Bekehrung der Sünder und die Rettung der Seelen beten.

Wir werden weiterhin um die Fürsprache des Himmels beten, um die Welt von dieser Covid19-Pandemie zu befreien und die bösen Pläne zur Kontrolle der Welt zu stoppen.

Lasst uns unsere Herzen als eine Jesus to Mankind Global Family vereinen, zusammen mit unserer Mutter der Erlösung und beten, dass Gott die Herzen der Sünder für ihre ewige Erlösung bekehrt.

Jesus, wir vertrauen auf Dich!

Jesus to Mankind Global

[Ändern Sie Ihr Abonnement](#) | [Online ansehen](#)

\*\*\*\*\*



**ONLY WITH LOVE**  
can **PRAYER** and **SACRIFICE**  
help **CONVERT SINNERS**  
and **SAVE SOULS.**

**GLOBAL CRUSADE  
OF PRAYER SESSION**

SATURDAY 10 JULY 2021 9:00 PM SINGAPORE TIME VIA ZOOM <http://bit.ly/JTMGlobalJuly10>

JESUS TO MANKIND GLOBAL

[Register Here](https://bit.ly/JTMGlobalJuly10)

Dear Jesus to Mankind Crusade Prayer Warrior,  
Ave Maria!

You are invited to attend the Jesus to Mankind Global Crusade of Prayer Session on July, 10 2021 Saturday at 9:00pm Singapore Time (GMT+8).

If you haven't been registered yet, please register through this link: <https://bit.ly/JTMGlobalJuly10>

Our theme for the upcoming Global Crusade Prayer session is: **Only With Love Can Prayer and Sacrifice Help Convert Sinners and Save Souls**

The next 2 Global sessions will be devoted to preparing

us for the upcoming August, Salvation of Souls Month.

As Jesus to Mankind Crusade Prayer warriors, the key element in the Mission of Salvation is to offer prayers and sacrifices for lost and helpless souls.

During this Global Crusade of Prayer Session, we will hear the enlightening words of the Lord explaining how Love is essential in the Jesus to Mankind Mission of Salvation.

This Global Prayer Meeting will be in English. However, Live Translators will lead the prayers in the following languages: German, French, Chinese, Portuguese, Ukrainian(Russian), Korean, Spanish, Croatian, Vietnamese, Hungarian, Italian, and Dutch

We will pray the Holy Rosary, the Crusade Prayers, and the Chaplet of Divine Mercy for the conversion of sinners and salvation of souls.

We will continue to pray for Heaven's intercession to rid the world of this Covid19 Pandemic and stop the evil plans to control the world.

Let us unite our hearts as one Jesus to Mankind Global Family ,together with our Mother of Salvation and pray that God will convert the hearts of sinners for their eternal salvation.

Jesus, we trust in You!

Jesus to Mankind Global

[Modify your subscription](#) | [View online](#)